
 

  
 Oslo kommune 
 Utdanningsetaten 

 Furuset skole 
  

 

Protokoll DS 

         2020 

  

Tilstede:  Tove Guttulsrud Sjøberg, Apollon Sopa, Sahra Jaber, Karin Ståhl Woldseth, Ivar 

Morken, Ioanna Nestoridi, Veronica Engblom, Asgjerd Halseth og Nils Otto 

Steen-Utheim 

Forfall: Ola Dyrhaug Mo  

Møtegruppe: Driftsstyret – Furuset skole 

Møtetid: Mandag 9. mars 2020 kl. 17.00-18.30  

Møtested: Personalrommet 

Referent: Nils Otto Steen-Utheim 

  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Sak 1/2020:  Godkjenning av dagens innkalling 

   Dagens innkalling ble godkjent.  

 

Sak 2/2020:  Godkjenning av protokoll av 13.1.2020 

   Protokollen ble godkjent. 

 

Vedtakssaker: 

 

Sak 3/2020:  Konstituering av DS ble gjort 13.1.2020 

   Vi gjennomførte en presentasjonsrunde av DS sine nye medlemmer. 

 

   Valg av leder:  

Ivar Morken ble enstemmig valgt. 

    

   Valg av nestleder: 

   Tove Guttulsrud Sjøberg ble enstemmig valgt. 

 

Sak 4/2020: Årshjul 

Gjennomgang av vedtak av årshjul for kommende år og fastsetting av 

møtedatoer. Det ble fremmet et ønske om at setter opp elevfravær som egen 

sak på møtet i oktober.  

 

Utover dette ble årshjulet enstemmig vedtatt. 
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Orienteringssaker:  

 

Sak 5/2020:  Økonomi 

Fullstendighetserklæring og utkast til hvordan mindreforbruket til skolen og 

AKS skal brukes, ble gjennomgått.  

  

Sak 6/2020:  Informasjon om omfang av vold mot ansatte 

Saken blir flyttet til neste møte pga forfall fra Ola Dyrhaug Mo. 

    

Sak 7/2020:  Informasjon om stillinger ved skolen og AKS 

AKS utvider stab med ny baseleder 70%. Skolen utlyser kontorleder og 

undervisningsinspektør. Skolen lyser også ut 3 lærerstillinger.  

 

Sak 8/2020  Mobbetall 

Elevundersøkelsen med svarprosent 89,4 viser at skolens mobbetall har gått 

ned fra 16,7 i 2018 til 7,4 i 2019. Assisterende rektor Nils Otto Steen-

Utheim la frem hva skolen har gjort for å få denne forbedringen, samt tiltak 

skolen skal gjøre videre. Her er noen av momentene som ble trukket frem: 

 

Tiltak som sannsynligvis har bidratt til forbedring: 

• Økt antall voksne ute i friminutt med en tydelig plan/kart over hvem 

er hvor når 

• Forbedret uteareal med ballbinger, lekeapparater mm 

• Økt voksentetthet med miljøarbeidere som jobber proaktivt 

• Mer bevissthet på overganger og «blindsoner» 

• Kampanje for bedre språkbruk 

• Intern trivselsundersøkelse 

  

Tiltak som skal bidra videre til forbedring: 

• Samkjøre voksne om enkle sett med regler 

• Svarene fra elevene varierer på spørsmål om de voksne reagerer når 

noen sier eller gjør noe ubehagelig/ekkelt mot en elev 

• Fortsette kampanje for bedre språkbruk - gjerne i samarbeid med 

aktører i lokalmiljøet (jfr strategisk plan) 

• Enda flere aktiviteter i friminutt - styrte 

• Litt for mange opplever å ha blitt utsatt for vold.... 

• Hele personalet på kurs med Ross Greene; vil gi en felles plattform 

for hvordan møte utagerende atferd hos elever og hvordan jobbe 

proaktivt 

• Fortsette å systematisere arbeidet til miljøarbeiderne som bidrar til å 

avdekke mistrivsel, årsaker og tiltak 

• Jobbe med motivasjon for å gå på skolen - jfr arbeidet med 

fagfornyelsen (tverrfaglighet, dybdelæring, relevans, 

elevmedvirkning) 

• Samkjøring med AKS 

 

Sak 9/2020   Varsel om høring på utkast til Skolebehovsplan 2021-2030 

Se saksdokument. Høringen blir behandlet når det blir aktuelt. 
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Sak 10/2020:   Eventuelt 

Det ble stilt spørsmål om det skjer noe med driftsstyret i sammenheng med 

omorganiseringen av Utdanningsetaten og områdedirektørene forsvinner. 

Det har ikke kommet noen signaler om det. 

 

Det ble stilt spørsmål om skolens beredskap i sammenheng med 

koronaviruset. Skolen forholder seg til anbefalingene og føringene som blir 

gitt fra Folkehelseinstituttet og Utdanningsetaten. 

 

 

Neste møte: 27. april 2020 kl. 17.00-18.30 


